
Vidreres decideix avui sobre el futur dels correbous

M�s de 6.500 ve�ns de Vidreres m�s grans de 16 anys estan cridats avui a

pronunciar-se sobre si ha de continuar o no aquest esdeveniment

El resultat de la votaci� se sabr� aquesta nit i en determinar� el futur

Correbou a Vidreres del setembre del 2016 JOAN

SABATER.

M�s de 6.500 vidrerencs i vidrerenques m�s grans de 16 anys estan

citats avui a votar per decidir sobre el futur dels correbous al

municipi. La consulta es far� de forma presencial al centre c�vic de

Vidreres de les nou del mat� a les set de la tarda i all� hi haur� les

paperetes, que tamb� sÕhan enviat a les cases, amb una sola

pregunta, ÒVols correbous a Vidreres?Ó, i dues respostes possibles:

s� o no. En el punt de votaci� hi haur� les cabines de votaci� que es

fan servir en les eleccions Ðon tamb� es podr� escollir la papereta

que es vulguiÐ i quatre meses, amb tres voluntaris cadascuna. A

m�s, tamb� hi haur� apoderats, tant de lÕentitat organitzadora dels

correbous com de lÕassociaci� pels drets dels animals. El resultat

de la votaci�, que es preveu que se sabr� avui a la nit, decidir� si es

continuaran fent o no els correbous al municipi, sigui quina sigui la

difer�ncia de vots entre les dues par ts i la xifra de par ticipaci�.

La consulta sobre el futur dels correbous a Vidreres estava

programada inicialment per al 20 de mar� del 2020, per� la irrupci� de la covid-19 va obligar a suspendre-la. Ara,

m�s dÕun any i mig m�s tard, es torna a convocar la consulta, tot i que ja hi ha hagut cr�tiques que no hi ha hagut

prou publicitat sobre la nova data de la consulta. DÕaquest parer s�n els par tidaris de lÕabolici� dels correbous,

lÕAgrupaci� de Vidreres per la Defensa Animal i Ambiental (AVDA) i Vidreres Som Tots-ERC Ða lÕoposici�Ð. Els

republicans, a banda de demanar el no en la votaci� Òper deixar enrere una tradici� anacr�nica, de manca de

respecte cap als animals i en qu� en les darreres edicions han mor tÓ, tamb� critiquen que la consulta Òno ha

gaudit dels m�nims de transpar�ncia i informaci� que requereix un proc�s consultiuÓ. Segons els republicans,

sÕha convocat amb massa poc marge de temps Ðdues setmanesÐ i no sÕhan previst alternatives com el vot

electr�nic ni per correu.

LÕalcalde de Vidreres, Jordi Camps, va explicar ahir que tot el procediment per a la convocat�ria de la consulta

sÕha fet seguint la llei de consultes i que han estat els t�cnics del consistori els que han seguit el procediment

marcat per la llei, i que, a m�s, es preveuen totes les mesures de seguretat establer tes en aquest context de

pand�mia. ÒJo demanaria que la gent sur ti a votar amb tranquilálitat, que sÕhan compler t totes les mesures de

seguretat, i que decideixin sobre el futur dels correbous al pobleÓ, va dir Camps.

Durant la campanya feta aquesta setmana, els par tidaris de les dues opcions han defensat la seva posici�.

DÕuna banda, lÕAVDA, que demana que sÕaboleixin els correbous i, per tant, fa campanya pel no. I de lÕaltra,

lÕAssociaci� Correbous Vidreres, que �s lÕorganitzadora dÕaquest esdeveniment que se celebra durant la festa

major i del qual ja sÕhan fet 33 edicions. Aquesta associaci� ha rebut el supor t, entre altres, de lÕAgrupaci� de

Penyes i Comissions Taurines de les Terres de lÕEbre.
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